

Notulen Algemene Ledenvergadering 07-02-2024

Opening

Voorzitter Wisse Vervaet opent de Algemene Ledenvergadering (hierna: ALV) om 10:00 uur.

Aanwezigen

Wisse Vervaet (Voorzitter)
Pum van Wageningen (Secretaris)
Leanne Molenaar (Penningmeester)
Julia Bakker (Commissaris Intern)
Jesper van der Tol (Commissaris Extern)
Mathilde Koorn
Nienke Alofs
Milo Nooij
Charlotte de Vries
Jennifer Cenci
Marit de Boer
Nina Bloemberg
Manon Polkerman
Sophia te Kronnie
Tobias Compier
Jip van der Spek
Teun Bongenaar
Dania Rahim
Ole Elshof
Alicha Joosten

Uitleg ALV

Wisse legt uit wat ALV's inhouden. Dit is het moment van het controleren en de verantwoording afleggen van bijvoorbeeld het uitgegeven geld en de georganiseerde activiteiten. Eerst komt de verantwoording ofwel het verslag: algemeen, financieel, interne betrekkingen en externe betrekkingen. Dan gaan we de discussiepunten doornemen. Hier kun je dingen voorleggen waar we met zijn allen over kunnen gaan overleggen, maar dit kan ook leiden tot het indienen van een motie. Daarna gaan we over tot wijzigingen van het huidig Huishoudelijk Reglement (hierna: HR). Wijzelf hebben er drie. Zelf een motie aanbrengen kan ook, maar dit is dus anders dan een discussiepunt. Daarna wat verder ter tafel komt en dan de sluiting. Het is belangrijk om op te letten, vragen te stellen, stukken op te vragen, notulen van de bestuursvergadering, emails, etc. Je mag stemmen. Bij de meerderheid is een motie aangenomen. Moties kun je zelf indienen, vooraf en tijdens de vergadering. We gaan de eerste helft bespreken van het jaar.

Verslag/verantwoording

Algemeen

Eerst de jaarplanning. Dit hebben wij geprint en ligt voor alle aanwezigen op tafel. Dit is een overzicht van alles wat we tot nu toe hebben georganiseerd, met een stukje verantwoording (hoeveelheid leden er aanwezig waren en de locatie). Het gaat goed met de vereniging. We hebben veel weten te bereiken, zoals veel activiteiten die vorig studiejaar niet door konden gaan (rellen tegen de ME en het zusjesfeest). We hebben een ontzettend actieve basis eerstejaarsstudenten. Wij denken dat het onder andere komt door de eerstejaarscommissie die sinds dit studiejaar is ingevoerd. De eerstejaarsstudenten zijn niet aanwezig bij de ALV, dus het zijn nog niet echt actieve eerstejaarsstudenten als het gaat om de commissies. We hebben één actief eerstejaarslid die in de eerstejaarscommissie zit. We hopen dat zij dan komende jaren wel actiever zullen zijn in het bestuur

of commissies. Elk bestuurslid geeft een korte uitleg van de commissies per functie zodat de vragen gericht gesteld en beantwoord kunnen worden. Wisse Vervae (Voorzitter): mastercommissie en BOD-commissie, Pum van Wageningen (Secretaris): mediacommissie, ICD-commissie en kleinereiscommissie, Leanne Molenaar (Penningmeester): activiteitencommissie en feestcommissie, Julia Bakker (Commissaris Intern): studiereiscommissie en CrimeTimecommissie, Jesper van der Tol (Commissaris Extern): netwerkcommissie en de eerstejaarscommissie.

Financieel

Leanne vraagt aan de aanwezigen of zij alles stuk voor stuk door willen lopen of dat we alleen de begroting en realisatie doornemen en dan op de vragen ingaan. Alle aanwezige leden wilden het laatste. We gaan eerst de realisatie doornemen en dan de vragen stellen.

Realisatie: dit is een overzicht van alle inkomsten en uitgaven van augustus tot en met december 2023. We beginnen bij de inkomsten. Inkomsten: contributie van 1975,-. Dit lijkt heel weinig, maar er zit een soort afsplitsing tussen december en januari, waardoor je het deel dat we in januari binnenkrijgen nu niet ziet. Het profileringsfonds ontvangen we, maar wordt natuurlijk gelijk weer overgemaakt naar het oud-bestuur. Ook gingen er kosten naar de masterborrel tijdens de introductiedagen, maar die hebben we allemaal ook weer gelijk teruggekregen. De VU-boekhandel heeft 1506,- opgeleverd. En de samenvattingen hebben tot en met december ook wat opgeleverd. Voor het zusjesfeest waren er inkomsten. Daarnaast natuurlijk het printtegoed. Veel partners zijn er pas na december bijgekomen, dus geeft dit een vertekend beeld. Tot en met december hebben we alleen StudyTree als partner gehad. Er is geld binnengekomen voor het eerstejaarsweekend. De inkomsten en uitgaven van het lasergamen en schieten geven ook een vertekend beeld doordat de inkomsten en uitgaven deels in januari waren. Er zijn inkomsten binnengekomen door de feestcommissie en de kleinereiscommissie, waarvan ook weer een deel in januari binnenkwam. Daarnaast de inkomsten van de ICD-commissie van 920,- en de activiteitencommissie en de BOD-commissie. Easyjet was een inkomstenbron van het vorige bestuur, maar die moet bij deze realisatie aangezien deze anders niet kloppend is.

Nu gaan we naar de uitgaven. Het profileringsfonds en de masterborrel zijn net al genoemd. De uitgaven van de introductieweek zijn 363.51,- en voor onze constitutieborrel 846,-. Er is ook geld gegaan naar onze bestuurskleding, het actieve ledenuitje en de truien voor de actieve leden. Dania vraagt wat de vaste lasten van 969,- zijn: dit zijn de zakelijke rekening, de creditcard en de ClubCollect. Er waren uitgaven voor het broertjesfeest van vorig jaar, want daar hebben wij nog een factuur van gekregen. Uitgaven van de eerstejaarscommissie zijn 5100,- waar onder andere het eerstejaarsweekend en de introductieweek onder vallen. We hebben een meevaller gehad met de feestcommissie, er zijn concrete plannen voor activiteiten die nog moeten komen. Voor de kleinereis zijn er uitgaven van 1512,- voor de aanbetaling van het hostel en de kosten voor de treinreis. Veel dingen zijn in januari uitgegeven en binnengekomen, dus dit geeft ook een beetje een vertekend beeld. Bij de activiteitencommissie staat als uitgaven 1189,- maar dit geeft ook weer een vertekend beeld want een aantal van de inkomsten van het schieten kwamen in januari en de uitgaven ook in januari. Voor de studiereis zijn de uitgaven 4061.60,-. Voor de CrimeTime was het 412,- voor het Editoo abonnement.

Teun vraagt of de kleinereis is inbegroot. Deze is wel inbegroot maar die staat hier nu niet op. Het gaat van het bufferbedrag af. Charlotte vraagt of er een bepaald bedrag is wat je moet sparen voor bijvoorbeeld het lustrumjaar. Leanne zegt niet per se, maar dat het streven rond de 1000,- is. Charlotte stelt dat we nu best wel in de min zetten en vraagt zich af hoe we dit weg gaan werken dit jaar. Leanne legt uit dat dit dus een vertekend beeld is door de inkomsten die er in januari nog bij zijn gekomen van bijvoorbeeld de contributie en een aantal partners en dat we dus eigenlijk op het moment in de plus staan. Nina zegt dat je op de begroting ziet dat er 1500,- voor de feestcommissie en 1500,- voor de activiteitencommissie is. Maar dat als je naar de inkomsten en uitgaven kijkt, je ziet dat er heel kleine verschillen zijn. Ze snapt dat je in het tweede halfjaar wat

meer uit zal gaan geven, maar je zou verwachten dat het misschien iets gelijkzamer zou zijn verdeeld. Dus ze vraagt wat daar de gedachte achter was. Leanne antwoordt dat we met de feestcommissie een meevaller hebben gehad: bij kerstfeest hebben we minder uitgegeven dan we aanvankelijk bedacht hadden, doordat ze ons hadden gematst. Bij de activiteitencommissie was het schieten een flinke uitgavenpost wat er in januari wel vanaf gaat, terwijl de inkomsten wel al binnen waren in december. Waardoor je uiteindelijk bij de activiteitencommissie op flink meer uitgaven zal zitten dan wat er nu staat. Dania vraagt of we het geld van de meevaller gaan gebruiken voor andere dingen. Dit wordt onder andere gebruikt voor een gala die we op de planning hebben staan, wat heel leuk gaat worden. Nina vraagt of de vaste lasten los in de maandelijkse balansen staan. Ja dat klopt. Wisse licht toe dat de maandelijkse balansen eigenlijk gewoon de realisatie is maar dan uitgesplitst per maand.

Nu gaan we de begroting doornemen. We begonnen het studiejaar met 7666,- op de lopende rekening. De verwachte inkomsten waren de contributie, de introductieweekvergoeding, samenvattingen en het printtegoed. We verwachtten de introductieweekinkomsten, de Wolters Kluwers inkomsten van 250 euro die we in januari hebben ontvangen, de VU-boekhandel, WorkRate van 650 euro, Studytree 600 euro, Delta Capita 375 euro en Dubbelfrisss 425 euro. Voor de activiteiten: eerstejaarsweekend rond de 3500, eindfeest rond de 600 en het schieten 750 en de eindbarbecue. Complimenten voor de studiereiscommissie, want we hebben dit studiejaar hiervoor 2500 euro gekregen van de sectie wat voorheen 0 euro was. Tot slot de bijdrage voor de ICD van 200 euro. De verwachte uitgaven waren voor de ING rond de 300 euro, KvK 20 euro, Posters en flyers rond de 200 euro, nieuwsbrief 120 euro, ClubCollect 2000 euro, bestuurskleding, oud-besturenborrel, constitutieborrel en de CrimeTime. Voor de commissies de commissietruien van 436.69,- en de activiteiten- en feestcommissie elk 1500,-. Eerstejaarscommissie voor het eerstejaarsweekend 4500 euro en voor de overige activiteiten voor eerstejaarsstudenten 500 euro en de mediacommissie 100 euro. Milo vraagt over twee sponsors die op de begroting staan zonder bedrag en wat wij hiervan dan krijgen en Milo zegt dat op de realisatie alleen StudyTree staat en vraagt zich af of het geld van de overige partners dan nog moeten krijgen. Wolters Kluwer hebben we in januari gekregen. VU-boekhandel hebben we ook al gekregen. StudyTree hebben we dus wel al voor januari ontvangen, WorkRate is in januari binnengekomen, Delta Capita ook in januari en voor Dubbelfrisss is net de factuur gestuurd dus die hebben we nog niet binnen. Jesper voegt eraan toe dat er nog een bedrag zal bijkomen van Delta Capita, maar dat dat bedrag op basis van commissie is tijdens een activiteit die we binnenkort op de planning hebben staan en dat we bij PartnerInCompliance de contacten wel nog open staan. Maar dat hier een goede afweging voor gemaakt moet worden aangezien je niet bijvoorbeeld 10 inhousedagen wil organiseren. Daar gaan we bij de externe betrekkingen nog verder op in.

Nina vraagt of de 4500 euro voor het eerstejaarsweekend de verwachting was, of dat het echt zoveel heeft gekost. In de begroting staan verwachte inkomsten en uitgaven, maar in dit geval kwamen de uitgaven wel soort van overeen met de verwachte uitgaven. Charlotte vraagt waarom de maand januari niet wordt meegenomen in de realisatie aangezien het voor veel verwarring zorgt. Dit moet zo aangezien het zo in de statuten staat. Deze worden meegenomen in de volgende ALV in juni. Charlotte vraagt waar de 120 euro voor de nieuwsbrief naartoe gaat aangezien het via de mail gaat. Pum antwoordt dat we de nieuwsbrief via een bepaald systeem maken en versturen naar iedereen wat elke maand geld kost, aangezien je hier een abonnement voor nodig hebt. Sophia zegt dat de contributie bij de verwachte inkomsten 8000 euro is, maar dat dit in de realisatie rond de 2300 euro zit en vraagt zich af of dit in januari dan wel ongeveer quitte is gespeeld. Dat is zeker het geval volgens Leanne.

Dania zegt dat ze in de netwerkcommissie zit en dat ze ervoor heeft gezorgd dat we vanuit de CDP-pot geen geld meer nodig hebben voor netwerkevenementen doordat we dat nu vanuit de sectie krijgen. Ze vraagt zich af of er al ideeën zijn over wat er met dat geld dat nu dus gecompenseerd wordt dan wordt gedaan. Uiteindelijk gaat al het geld terug naar de leden. Dus dat gaat dan richting

de activiteiten, zoals een groter gala. Wisse voegt eraan toe dat als je richting het einde van het studiejaar en dus ook het einde van ons bestuursjaar gaat, je meer overzicht krijgt van wat er over is als het gaat om het budget, waardoor je dan meer activiteiten kunt gaan organiseren met bijvoorbeeld een lagere eigen bijdrage en meer gratis dingen. Milo vraagt of er voor de studiereis geen inkomsten zijn verwacht. Nina beantwoordt hem met dat het anders verwoord is, maar dat het onder de streep elkaar compenseert. Voor de studiereiscommissie geldt dat er binnen de commissie een penningmeester is en ook andere functies, waardoor we vanuit de vereniging de studiereiscommissie een budget geven waar zij dan zelf over mogen bepalen waar het aan uitgegeven wordt en wat precies de kostenverdeling wordt. Milo zegt dat we meer hebben begroot dan dat ze hebben gekregen. Het bestuur heeft namelijk 3500 euro begroot en de studiereiscommissie heeft slechts 3000 euro gekregen. Bij deze is er dan toegezegd dat de studiereis totaal 3500 euro krijgt.

Activiteitenoverzicht

Informeel

- Eerstejaarsweekend: veel activiteiten zoals een moordmysterie, een moordspel en de silent disco waardoor het heel gezellig was en iedereen elkaar op een informele manier kon leren kennen.
- Rellen tegen de ME (eerste keer): de aanmeldingen zaten vol, het vervoer was voor ons al geregeld en het was een hele leuke en spannende avond.
- Tostmiddag met gratis tosti's: om even bij te kletsen hebben we voor iedereen die langs wilde komen tosti's gemaakt.
- Eerstejaarsborrel met voorafgaand gezamenlijk eten: bij de studievereniging Gyrnius hadden we eerst met ongeveer 30 eerstejaarsstudenten lekker gegeten en daarna gezellig geborrel.
- CDP-verjaardag met gratis taart: om onze verjaardag te vieren kon iedereen gratis taart ophalen bij de ledenruimte.
- Halloweenfeest: het halloweenfeest was goedbezocht en iedereen had hele leuke outfits aan.
- Spelletjesavond (als vervanging voor de spooktocht): hier kwamen wat minder leden op af doordat het ook redelijk last minute aangekondigd werd, maar er waren genoeg leden om verschillende leuke spelletjes mee te doen.
- Actieve leden uitje: Amsterdam Light Festival onder het genot van warme chocolademelk en Glühwein
- Maandelijkse borrels: veel van de maandelijkse borrels zijn bij Café Leentje, maar we hebben sommige ook bij Hotshots gehouden. Hier komen heel veel eerstejaarsstudenten op af maar ook hogerejaarsstudenten, wat heel gezellig is.
- Kerstfeest: met ongeveer 50-60 mensen stonden we in Chupitos met als een glitterthema en dat kon je zeker zien tijdens de avond!
- Lasergamen met eerstejaarsstudenten: een goede manier om aan de teamspirit te werken.
- Schieten: we kregen bij Robin Hood les van verschillende mensen met allerlei soorten pistolen en geweren, wat heel interessant en leuk was om te doen.
- Studiereisbekendmakingsborrel met een pubquiz: de locatie van de studiereis werd hier in Il Cafè bekendgemaakt en we hebben achteraf een leuke en relevante pubquiz gedaan met een leuke prijs voor het winnende team. Er was een grote opkomst en een groot deel van de aanwezigen bleef ook eten.

Formeel

- Lezing Nationale Recherche: Jouke de Jong en Weert Schenk kwamen vertellen over hun baan, wat erg interessant was.
- Lezing Project Gerede Twijfel samen met CNN: hier kregen we meer te horen over twee zaken die ze hebben behandeld binnen Project Gerede Twijfel.

- International Criminal Court: we kregen twee presentaties van medewerkers van de ICC en we mochten een kijkje nemen in een rechtszaal.

Nina vraagt of we van plan zijn om meer activiteiten te organiseren zoals het bezoeken van een rechtbank of een gevangenis. Dit staat zeker op de planning voor komend halfjaar volgens het bestuur.

Jip vraagt of de leden die zich hadden aangemeld voor de spooktocht, maar vervolgens niet naar de spelletjesavond zijn gekomen hun geld wel terug hebben gekregen. Leanne: "We hebben een mail gestuurd naar alle leden die zich hadden aangemeld voor de spooktocht met de vraag of zij hun gegevens wilden doorsturen zodat we het bedrag weer terug konden storten."

Interne betrekkingen

De contacten met de broertjesverenigingen lopen erg soepel. Aan QBDBD en VIVA kan je altijd wel vragen stellen of even binnenlopen en een praatje maken. In het begin van het jaar hebben we samen met hun ook de broertjesborrel georganiseerd bij de TapMarin. De samenwerking verliep hartstikke goed en we vinden zo'n borrel voorafgaand aan het broertjesfeest echt wel een aanrader om volgend jaar weer te doen. Binnenkort hebben we ook het broertjesfeest. Deze organiseren we niet alleen met QBDBD en VIVA, maar ook met FSVU en Cicero. Voornamelijk regelen QBDBD, VIVA en CDP alles, maar het versterkt ook de banden met FSVU en Cicero. Daarnaast zijn we nog bezig met het regelen van een borrel met én bij Anguilla om zo ook banden te versterken. Met hun kunnen we ook erg goed opschieten.

De contacten binnen de VU gaan ook erg goed. Het is fijn dat de lijntjes erg kort zijn. Dit jaar zijn Annika en Suzanne onze contactpersonen en met name voor de studiereis kunnen wij erg goed bij ze terecht. Ook was de sectie erg meedenkend met onze reis en hebben wij veel aan de contacten die zij ons hebben gegeven. Bovendien zijn ze bereid om af en toe promotie voor ons te maken, waaronder berichten delen via Canvas.

Daarnaast vertelt Julia: "Over de Instagram ben ik erg tevreden. We werken met een sociale media promotiekalender waarin staat wat op welke dag gepost moet worden. Op die manier kan ik niets uit het oog verliezen en het overzicht bewaren. Op de Instagram zetten we zowel de informele als de formele activiteiten en ook foto's en video's van de activiteiten. De posts en verhalen worden erg veel bekeken."

Over de Facebook kan ik heel kort zijn. Deze wordt eigenlijk alleen maar gebruikt om de formele activiteiten te delen. Er is verder ook maar weinig interactie via de Facebook, maar is wellicht leuk voor de alumni om toch een kijkje te hebben in wat we aanbieden.

Over de samenvattingen ben ik erg tevreden. De ene periode is er meer aanbod dan de andere periode maar we hebben in iedere periode samenvattingen weten aan te bieden. Daarnaast worden ze ook ruim verkocht."

Dania zegt dat ze de stijl van de Instagram heel mooi vindt. Andere aanwezigen stemmen hiermee in. Nina stelt wel voor dat we vaker in een post of in onze story moeten zetten dat de foto's online staan, aangezien dat nu nog niet zo vaak gebeurt. Dit zullen we vanaf nu meer gaan doen.

Externe betrekkingen

Jesper vertelt eerst over de voortgezette partners. Dit zijn de VU-boekhandel (ruim 1500 euro), Wolters Kluwer (250 euro met een winactie van wettenbundels), Workrate (met een uitbreiding van het contract in duur, waardoor het nu van 400 euro naar 650 euro is gegaan). Daarna vertelt Jesper iets over de partners die we niet hebben voortgezet. Dit zijn AthenaStudies (door ophef rondom

AthenaStudies en doordat het op basis van commissie was dus we hier niet veel van kregen), Slim Academy (met dezelfde reden) en Oliver James (vanuit hun kant is er niets concreets uitgekomen, dus zij wilden het niet doorzetten). Tot slot zegt Jesper iets over onze nieuwe partners. Dit zijn Viper (wij moesten een foto met een blikje Viper posten en dan konden wij Vipers kopen voor de helft van de prijs), Dubbelfriss (geregeld door de studiereiscommissie en geldt alleen voor de studiereis, hun logo komt op trui, 425 euro gekregen), CNN: Lezing Gerede Twijfel met een borrel erna om zowel een lezing te kunnen organiseren als het kunnen netwerken en Delta Capita (375 euro gekregen en we organiseren een inhouse dag waar we een bepaald bedrag nog extra voor krijgen i.c.m. op commissie gebaseerde extra inkomsten).

Milo vraagt hoe druk die kantoorbezoeken nu eigenlijk zijn aangezien hij het idee heeft dat het niet echt aanslaat bij de leden. Momenteel hebben we 15 aanmeldingen voor de komende inhouse dag, exclusief bestuur. Milo zegt dat hij liever bijvoorbeeld een kantoorbezoek wil bij het OM. Wisse reageert daarop met dat dat zeker ook zou kunnen, maar dat zo'n kantoorbezoek ons geen geld oplevert. Meer dan de helft van de mensen die zich hebben ingeschreven zijn geen actieve leden, dus er is wel animo voor door een andere groep binnen de leden. Ook hebben we pas achteraf plekken voor het rellen tegen de ME weggegeven, zodat mensen toch over de drempel worden trekken. Dania vraagt of er nog dingen zijn waar Jesper nog mee bezig is en of er nog dingen lopen voor onze inkomsten en voor hun bekendheid. Jesper heeft afgelopen maand 3 à 4 consultancy's gemaild. Dania vraagt of we alleen met consultancy's bezig zijn, dat is eigenlijk wel het geval. Sophia geeft een kleine tip: deal met Wolters Kluwer wordt via Facebook gedaan, maar misschien kan dit ook via de Instagram. Wolters Kluwer wilde echter zelf Facebook als forum voor de winactie, op zich handig aangezien we zo wel meer leden naar de Facebookpagina krijgen, bijvoorbeeld voor als zij afgestudeerd zijn en zo nog wel wat activiteiten kunnen meekrijgen die wij doen met CDP. Daarnaast is het ook gepromoot in de story op de Instagram.

Onze zusjesverenigingen zijn in Leiden en Rotterdam. Wisse heeft afgesproken met de voorzitters van die verenigingen. Iedereen zijn tot nu toe in grote lijnen de afspraken nagekomen. We hebben het zusjesfeest eind september kunnen organiseren. Daarnaast hebben we een aantal interstedelijke activiteiten: OMA (Overkoepelende MasterAvond), BOD (BeroepsOriëntatieDag) en de ICD (Interstedelijke Criminologie Dag). Er is wel een herindeling gemaakt van de activiteiten aangezien dat door corona niet helemaal goed was gegaan. Er zijn nieuwe afspraken gemaakt over welke activiteiten nu in welk jaar en in welke stad worden gehouden. Dania vraagt of er een oplossing was voor de betaling voor de activiteiten per studievereniging aangezien een zusjesvereniging hier een andere verwachting van had. Alle drie de universiteiten ondersteunen het nieuwe plan als het gaat om de herinverdeling van de activiteiten, maar de exacte financiën zijn een verhaal apart. Er is momenteel nog niet echt duidelijkheid over de financiën.

Discussiepunten

Dania stelt dat een voorzitterstaak best wel een overkoepelende en redelijk vage taak is en vraagt wat het nu eigenlijk precies inhoudt en wat Wisse concreet doet als voorzitter. Hij is bezig met twee Interstedelijke activiteiten (OMA en BOD) en heeft hiervoor dus veel overleg met Leiden en Rotterdam, hij neemt deel in de sectievergaderingen en hij onderhoudt contact met onze contactpersonen Suzanne en Annika, hij neemt deel aan de overkoepelende organen van de VU (de Universitaire Verenigingen Overleggen) en hij heeft twee eigen commissies (de mastercommissie en de BOD-commissie).

Dania vraagt meer naar eventuele concrete plannen waar Wisse zich voor wil inzetten en waar hij zich misschien voor heeft ingelezen. Wisse zegt bijvoorbeeld de aanpassingen in het HR en dat wij als studievereniging op een bachelordag de studie promoten zonder hier geld voor te krijgen, terwijl studenten die dit doen vanuit de VU hier 15,- per uur voor krijgen. Wij hebben dat aangekaart bij de decaan van de faculteit, zodat we hier misschien wel een vergoeding voor kunnen krijgen.

Daarnaast is er vanuit de faculteit gezegd dat we als studievereniging een alcoholconvenant moeten tekenen, waarin staat dat er alcohol moet worden geschonken volgens een vergunning, dat er mensen nuchter moeten zijn en dat er altijd een ID-kaart gevraagd moet worden. Hij kijkt hiernaar en gaat hier vervolgens over in overleg met de andere voorzitters van de studieverenigingen van de rechtenfaculteit (QBDBD, VIVA). Zij willen dit ook niet ondertekenen, waardoor er dan onderhandeld wordt met de VU voor een middenweg.

Charlotte vraagt iets over commissiesollicitaties. Zij stelt vaste taken en functieomschrijvingen voor per commissie, aangezien het nu vooral gewoon praten is en dat we dan kijken wat er uitkomt. Dit is best subjectief, waardoor ze het beter zou vinden als er een vast lijstje zou komen per commissie. Dus een overzicht met waar iemand aan moet voldoen en een persoon op basis hiervan wel of niet selecteren voor de commissie. Er is al voor elke commissie een draaiboek (staat in het algemene draaiboek), maar nog geen vaste lijst met vaardigheden of eigenschappen die een bepaald commissielid moet hebben. Hier komen we verder op terug bij de moties.

Milo vraagt wat iedereen vindt van een logoverandering. Milo wil een logovernieuwing met een mooi logo. Hij kwam hierop doordat hij in de studiereiscommissie zit en ons huidige logo op de studiereisstrui moet verwerken en er zo achter kwam dat hij liever een mooier logo zou willen zien. Nina zegt dat het om traditie gaat en Sophia sluit hier zich bij aan. Sophia zegt dat zij het juist heel mooi vindt dat we een vereniging zijn die al zo lang loopt en altijd hetzelfde logo heeft gehouden en ook best wel een uniek logo. Daarnaast zegt ze dat een verandering ook zorgt voor veel kosten. Dania zegt dat het dan een investering gaat zijn. Ze vindt het logo iets minder serieus dan logo's van andere studieverenigingen en zou het logo wat krachtiger en serieuzer willen en dat andere bedrijven dit logo ook ergens moeten plaatsen als ze met ons samen zouden willen werken.

Wisse zegt dat de wens voor een nieuw logo zeker kan bestaan, maar hij vraagt wat het nieuwe logo dan zou moeten zijn. Milo en Dania hebben een voorstel en laten het zien. Teun begint over dat veel bedrijven hetzelfde soort logo hebben en dat wij dat niet moeten willen. Wisse voegt eraan toe dat wij wel als enige van de criminologie studieverenigingen nog iets te maken hebben met de studie criminologie. Julia zegt dat het meer lijkt op een vlek in plaats van een vingerafdruk nu het logo gedigitaliseerd is en dat we dus misschien de kern erin kunnen houden, maar dan wel met wat aanpassingen.

Nina vraagt of we überhaupt in een ALV waar nog geen 20 leden aanwezig zijn kunnen bepalen dat er een logoverandering komt. Wisse zegt dat we wel eerst een nieuw logo zouden moeten hebben en dat we deze dan ook weer moeten instemmen, samen met een rijtje van kosten voor het design en het doorvoeren van het nieuwe logo, wat ook weer ingestemd moet worden. Milo zegt dat er in de Statuten en in het HR niets staat over eventuele logowijzigingen. Hij zou hier misschien een motie over indienen met dat het in het HR moet staan en dat er dan bijvoorbeeld twee ALV's voor nodig zijn om het in te stemmen. Wisse stelt voor om misschien een poll op Instagram te zetten om zo te peilen of mensen een nieuw logo zouden willen. Informele peiling in de zaal: "huidige logo is aan vervanging toe": meerderheid steekt zijn hand op.

Jip vraagt wat een richtlijn is als het gaat om de verwachte hoeveelheid mensen dat komt naar activiteiten aangezien het soms meevalt en soms tegenvalt. Leanne zegt dat we een beetje kijken naar voorgaande jaren. Bij formele activiteiten zie je vaak andere mensen dan bij informele activiteiten. Je ziet bijvoorbeeld nu heel veel eerstejaarsstudenten bij informele activiteiten. Het is en blijft een beetje een gok. Bij feesten ligt het aantal vaak tussen de 50-60 mensen en houden dit dan ook aan. Jesper vult aan dat er altijd trends zijn. Denk aan dat er in de winter minder mensen komen aangezien het koud is en mensen dan warm thuis willen blijven of dat er na (studie)reizen juist weer meer mensen komen, doordat de groep hechter is geworden.

Charlotte vraagt of we dan wel kijken naar die trends en daar rekening mee houden. Leanne zegt dat de biercantus bijvoorbeeld later in het jaar zal worden gehouden, zodat het dan minder koud is dan vorig jaar het geval was. Ook zijn we bezig met een rechtbankbezoek in mei/juni. Dit is een handig moment om deze activiteit te organiseren, aangezien een bezoek aan een rechtbank een

verplicht onderdeel is van een derdejaarsvak. Wisse zegt dat we natuurlijk niet blind zijn voor de opkomstpercentages. Denk aan het kerstdiner dat we niet door hebben laten gaan doordat er gewoon een te kleine opkomst was geweest. 8 februari is er een feest in plaats van een maandelijkse borrel, maar er is nog geen groot verschil als het gaat om de opkomst. Het verschilt heel erg per activiteit.

Jip vraagt of het mogelijk is om de ALV op een later tijdstip te plannen. Dit kan natuurlijk de volgende keer anders, maar het kwam nu het beste uit. Er wordt wel nagedacht over wanneer we bepaalde activiteiten organiseren, denk aan de Inhousedag met het Broertjesfeest op dezelfde dag.

Om 11:03 uur wordt een pauze ingelast op aanvraag van Wisse van 7 minuten. Om 11:10 uur gaan we verder met de vergadering.

Nina vraagt of we ook de realisatie uitgeprint kunnen geven de volgende keer. Dit zullen we in het vervolg doen.

Wijzigingen in het HR

Weren verdovende middelen (1.)

Het bestuur stelt een wijziging in het HR voor: een Nieuw hoofdstuk 7: "Gedragscode" en dan het invoegen van een nieuwe bepaling:

94. Tijdens verenigingsactiviteiten is het bezit, het gebruik en het onder invloed zijn van verdovende middelen die benoemd worden in de Opiumwet verboden.

Alle andere bepalingen logischerwijs op laten sommen

In de introductieweek is er iets voorgevallen waardoor wij dachten dat er wel een gedragscode moet komen. Wij willen voorkomen dat mensen op activiteiten onder invloed zijn van drugs. Wij willen daar niet verantwoordelijk voor zijn. Sophia vraagt wat de sancties zijn. Deze staan beschreven in het HR. Er zijn gradaties tussen bijvoorbeeld joints en cocaïne, maar deze gradaties worden door het huidige bestuur bepaald. Nienke vraagt wat er onder de verdovende middelen valt. Alles wat in de Opiumwet staat.

Iedereen stemt voor: motie aangenomen

Betalingsverplichting bij het niet op komen dagen (2.)

Invoegen nieuwe bepaling:

95. Een ieder die zich heeft aangemeld voor een activiteit, is verplicht om de eigen bijdrage hiervoor te betalen. Indien een afmelding ná de voor die betreffende activiteit vermelde afmeld-deadline wordt doorgegeven, blijft de betalingsverplichting van kracht.

Alle andere bepalingen logischerwijs op laten sommen

Er is een zwarte lijst voor het te laat afmelden of het niet op komen dagen als wij hier bijvoorbeeld kosten voor hebben gemaakt of als er maar een beperkt aantal plekken zijn. Aan het begin van dit studiejaar was er iemand die nog niet voor een redelijk grote en prijzige activiteit had betaald en uiteindelijk ook niet op is komen dagen. Wij hebben dan niets om op te staan als het gaat om wat er in de Statuten staat. Charlotte vraagt hoe we bepalen wat het bedrag is. De eigen bijdrage is wat het kost als lid. Manon vraagt wat er dan gebeurt als je bijvoorbeeld ziek wordt. Wij kunnen niet altijd garant staan voor als er iets gebeurt. Milo vraagt hoe je dit wil uitvoeren. Je hebt nu dan in ieder geval een artikel om naar te verwijzen. De verwachting is dat dat voldoende is, maar dan heb je in ieder geval een poot om op te staan. Manon zegt dat ze zelf ook een officiële waarschuwing had gekregen aangezien ze niet naar een bepaalde activiteit kwam waar ze zich wel voor had

ingeschreven. Ze stelt dat we dan in het vervolg beter in de mail kunnen zetten dat je je moet afmelden voor een bepaalde deadline. Dit voorbeeld gaat niet per se over deze motie, want je hoefde hier geen geld voor te betalen. Na dat voorval zet Leanne (activiteitencommissie) steeds in het aanmeldformulier de optie 'ik verklaar aanwezig te kunnen zijn en mij anders op tijd af te melden'.

Jip merkt op dat de gebruikte aanmeldformulieren wel gevoelig zijn voor fouten, doordat je een boxje aan moet klikken met dat je betaald hebt, maar dat daar soms fouten in kunnen zitten en of er misschien een functie is waarmee je de betaling verplicht tijdens het inschrijven voor een activiteit. Het bestuur loopt altijd na of iedereen daadwerkelijk heeft betaald. Julia voegt hieraan toe dat je bij de studiereis een deadline voor het betalen hebt aangezien leden wel de tijd moeten krijgen om het geld te hebben. Als wij plekken moeten vullen doordat iemand niet betaalt of zich niet op tijd afmeldt, dan lopen we heel veel geld mis en dat willen wij voorkomen door deze motie in te dienen. Leanne zegt dat we wel clubcollect hebben, maar dat er een kostenpost per transactie overheen gaat. Nina zegt dat de persoon die zich te laat heeft afgemeld wel het geld terugkrijgt als er een vervanger gevonden wordt, maar dat staat niet in deze motie. Teun zegt dat het wel voor zich spreekt dat de verplichting vervalt als er iemand anders gevonden wordt die het wel betaalt. Teun zegt dat we een kleine vereniging zijn dus dat je dan samen kijkt naar een oplossing. Aangezien het bestuur daar ook voor is. Overlijden van iemand is natuurlijk anders dan ziekte. Ziekte is ook moeilijk vast te leggen.

Charlotte vraagt of we geen annuleringsverzekering kunnen oprichten. Wisse zegt dat we geen eigen annuleringsverzekering kunnen oprichten aangezien je dan met allerlei regelgeving te maken hebt. Milo zegt dat we er dan een zin achter kunnen zetten als 'tenzij het bestuur met goede redenen anders bepaalt'. Teun zegt dat we ervanuit moeten gaan dat het bestuur dit sowieso wel doet. Dania en Nina zeggen dat er nog een zin achter moet komen te staan, met dat tijdig vervanging kan worden geregeld. Julia merkt op dat het dan ook voor feesten gaat gelden met de vraag of we het geld dan ook moeten terugboeken. Sophia zegt dat het op feesten wel vaker gebeurt dat ze zich afmelden vanwege bijvoorbeeld ziekte. Milo zegt dat we dan in een inschrijfformulier voor een feest zetten dat we geen geld terugstorten. Velen knikken instemmend.

Iedereen stemt voor: motie aangenomen

Aanscherping regels rondom zwarte lijst (3.)

Wijzigen huidige bepaling (dikgedrukt is nieuw):

96. Bij de tweede keer dat men **zonder vierentwintig uur voor aanvang** van de activiteit bericht te geven niet bij een activiteit aanwezig is waar die zich wel voor had ingeschreven, wordt dit genoteerd op de zwarte lijst en wordt deze persoon een maand lang uitgesloten voor activiteiten. Na het verstrijken van deze maand, zal het lid weer tot activiteiten toegelaten worden. De notatie op de zwarte lijst blijft staan.

Het staat er niet hetzelfde in. Dit is dus een kwestie van formulering.

Iedereen stemt voor: motie aangenomen

Aanscherping regels rondom zwarte lijst (4.)

Wijzigen huidige bepaling (dikgedrukt is nieuw):

97. Bij de eerstvolgende keer dat iemand na het verstrijken van de uitsluitingstermijn wederom **zonder vierentwintig uur voor aanvang** van de activiteit bericht te geven niet bij een activiteit aanwezig is waar die zich wel voor had ingeschreven, wordt dit weer genoteerd op de zwarte lijst en volgt direct een tweede uitsluitingstermijn van **twee maanden**.

Kwestie van formulering en het veranderen van de uitsluitingstermijn van de tweede keer met een verlenging naar twee maanden in plaats van één maand. Je gaat als lid zijnde dan in herhaling, dus

dan vinden wij dat er wel een grotere impact moet zijn als iemand meerdere keren niet komt. Sophia vraagt of het dan dus maximaal twee maanden per keer is. Ja, dat is het geval volgens Wisse. Nina vraagt of er iets in staat over ziekte, waarop Wisse antwoordt met dat dat er niet in staat en dat het dus ook geldt voor als iemand ziek is. Marit zegt dat twee maanden best lang is voor een studiejaar vraagt zich af waarom we zouden verlengen als het eigenlijk nooit gebeurt. Wisse antwoordt dat het gek zou zijn als iemand steeds niet komt en hier geen oplopende straf voor krijgt. Marit voegt eraan toe dat het ook aan het vorige artikel toegevoegd kan worden.

Teun, Manon, Tobias, Nina, Milo stemmen tegen
Alle andere aanwezigen stemmen voor: Motie aangenomen

Moties

Vorming kleinereiscommissie

Van Nina

Voor de ALV is er een motie ingediend door Nina Bloemberg over de kleinereiscommissie: de kleinereiscommissie was in paragraaf 4.2.9. Artikel 72 van het HR geformuleerd als "De kleinereiscommissie wordt gevormd door en bestaat uit het oude bestuur. In uitzonderlijke situaties is afwijking hiervan mogelijk." Dit heeft zijn oorsprong in het feit dat de kleine reis voorheen de skireis was, die zeer ver van tevoren gepland moest worden, namelijk al in het voorgaande bestuursjaar. Aangezien dit is veranderd naar een kleine reis in bijvoorbeeld een omringend land, vervalt de noodzaak dat deze reis door het oude bestuur moet worden georganiseerd. Deze motie ziet er daarom op toe om de verplichting eraf te halen dat deze commissie door het oude bestuur moet worden gevormd en dat hier slechts in uitzonderlijke gevallen van kan worden afgeweken. Nina zegt wel dat ze van mening is dat als het oude bestuur enthousiast en gemotiveerd is, het oude bestuur voorrang krijgt om de commissie te vormen. Deze motie wil dus vooral de uitzonderlijke afwijking weghalen. Nina stelt voor het huidige artikel te veranderen naar "De kleinereiscommissie wordt gevormd door en bestaat uit het oude bestuur. Ieder oud-bestuurslid heeft voor de 'gewone' commissiesollicitaties de mogelijkheid en keuze om wel of geen onderdeel te worden van de commissie. Eventuele lege plekken kunnen vervolgens opgevuld worden met andere leden, die via de normale commissiesollicitaties worden gekozen."

Wisse zegt dat de kleinereiscommissie bij voorkeur wordt gevormd door het oude bestuur en dat zij wel moeten solliciteren voor die plekken, maar dat zij wel een voorrangpositie hebben. Eventuele lege plekken kunnen dan worden opgevuld door andere leden. Nina is het niet eens met het solliciteren als oud bestuur zijnde. Teun, Milo en Dania zeggen 'in beginsel door oude bestuur, maar tenzij zij niet kunnen of willen'. Voor moet wel worden geschreven met accenten in plaats van zonder accenten op de twee o's. Dus in beginsel in plaats van bij voorkeur. De kern van Nina haar motie is goed, maar we moeten deze iets korter verwoorden. Dania zegt dat het huidige bestuur dus voordat de normale commissiesollicitaties worden gehouden, het oude bestuur de keuze voorlegt om wel of niet deel te nemen aan de kleinereiscommissie. Nienke zegt dat de keuze verandert moet worden door af te zien.

Nieuwe formulering van de motie: "de kleinereiscommissie bestaat in beginsel uit het oude bestuur. Ieder oud-bestuurslid heeft voorafgaand aan de commissiesollicitaties de keuze om af te zien van deelname aan de commissie. Eventuele lege plekken kunnen vervolgens opgevuld worden met andere leden, die via de reguliere commissiesollicitaties worden gekozen."

Iedereen stemt voor: motie aangenomen

Vaste taken- en functieomschrijving voor commissievorming

Van Charlotte

Charlotte wil een verplichting voor het huidige bestuur om een vaste functie- en takenlijst op te stellen voor de commissievorming die de volgende besturen ook voortzetten. Dania voegt eraan toe dat het ook voor bestuursvorming nodig is. Ze willen dus een soort vacature voor de commissies en bestuursfuncties. Wisse zegt dat het niet heel gebruikelijk is dat je solliciteert voor een bepaalde functie. Dania zegt dat het fijn is voor leden om goed en duidelijk te weten wat er nodig is per functie: dus voor elke commissie en bestuursfunctie een lijstje maken met eigenschappen die nodig zijn. Teun en Milo zeggen dat er dan bij moet komen te staan dat er ook functies zijn binnen de grotere commissies met bepaalde competenties. Er wordt gevraagd naar een document met informatie van de commissies en bestuursfuncties en dus de competenties.

Charlotte stelt: het verplicht opstellen van een document waarin de competenties en de aanvullende informatie staat per commissie en bestuursfunctie en dat wordt geplaatst op de website. Charlotte bedoelt eigenlijk zonder de bestuursfuncties, maar Milo bedoelt met de bestuursfuncties. De verschillende functies binnen de commissies worden dus niet bedoeld (denk aan de penningmeester binnen de studiereiscommissie), maar de commissies an sich, maar dan wel met de vermelding dat er verschillende functies zijn binnen desbetreffende commissie.

Iedereen stemt voor: motie aangenomen

Marktonderzoek naar logovernieuwingen

Van Milo

Milo wil graag een marktonderzoek onder de leden houden via bijvoorbeeld de sociale media om zo te peilen of er vernieuwing nodig is omtrent het CDP-logo.

Alle aanwezigen zijn voor deze motie, behalve Sophia, Wisse en Nina: de motie is aangenomen

Bepalingen buiten beschouwing laten op beslissing van bestuur

Van Milo

Dit staat wel al in het HR: artikel 104. Dit wordt door Teun en Wisse verteld en de motie wordt dan ook door Milo ingetrokken.

Wat verder ter tafel komt

Teun wil graag dat iedereen van de twee besturen voor het huidige bestuur gevraagd wordt om te solliciteren voor de sollicitatiecommissie, aangezien dat wel zo netjes is. Wij als bestuur zullen aan het volgende bestuur doorgeven dat het in het vervolg eerlijker verdeeld en gevraagd wordt, zodat iedereen de kans krijgt.

Tobias wil iets meer duidelijkheid over de betalingen van activiteiten tijdens de reizen, aangezien het tijdens de kleinereis naar Düsseldorf niet altijd duidelijk was welke kosten door de vereniging gedekt werden, en welke niet.. Jip vult aan dat hij uit ervaring al wist wat er werd betaald door CDP en wat niet, maar dat sommige (nieuwe) leden dit nog niet wisten. Het bestuur antwoordt dat wij er rekening mee zullen houden dat er van tevoren aangegeven zal worden of iets door CDP wordt betaald of niet. Over de activiteiten tijdens de studiereis wordt duidelijk gecommuniceerd of het wel of niet door CDP wordt betaald.

Wisse vertelt dat 15 maart om 12:00 uur de bestuursinteressevoorlichting is: hier zal worden verteld hoeveel tijd je er mee bezig bent per functie en de functieomschrijving, wat wij hebben geleerd dit studiejaar en dergelijke. Het is erg laagdrempelig, dus iedereen is welkom. Teun stelt voor om een

maand later nog iets kleiner te organiseren. Eind april gaan ongeveer de brieven dicht, maar de precieze data zijn nog niet bekend.

Sluiting vergadering

Voorzitter Wisse Vervaet sluit de Algemene Ledenvergadering om stipt 12:00 uur.